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Z A P I S N I K  

 

SA SASTANKA UPRAVNOG ODBORA 
SRPSKE  ORNITOLOŠKE  FEDERACIJE 
održanog 16.05.2019 god. u Beogradu.  

 
  Dana 16.05.2019. godine sa po četkom u 10h. u Beogradu, održan je sastanak upravno g 
odbora Srpske Ornitološke federacije.  
 

Sastanku su prisustvovali članovi UO: Robert Tomek-predsednik, Dragan Kusoni ć- 
podpredsednik, Miroslav Stojanovi ć- sekretar, Marina Jovanovi ć- blagajnik, Slobodan Kuli ć- 
predsednik SO, Dragan Ćamilovi ć- član i članovi NO: Rastislav Tur čan i Stankovi ć Miloš. 

     
 Sastanak je počeo uvodnom reči predsednika g.Tomeka koji se zahvalio prisutnim članovima Upravnog 
odbora i Nadzornog odbora i poželeo svima ugodan rad. 
 

Nakon toga počelo se sa radom po prethodno utvrđenom dnevnom redu: 
                                                    
                                                                   DNEVNI   RED:  
 

1. Kratak osvrt na period od poslednjeg sastanka ( Istanbul, ministarstvo, AOS, društvene mreže, 
2. Ostavka člana UO SOF Slobodana Ivića  
3. Izveštaj blagajnika: članarine i druge uplate , finansijsko stanje, završni račun, ….  
4. Raspisivanje konkursa za suorganizatora 61.Ornitološkog šampionata Srbije 2019 i druga značajna 

takmičenja : međunarodno takmičenje za malinoe u Velikom Gradištu 
5. Skupština SOF-a : • Vreme i mesto održavanja • Broj delegata na skupštini • Podela nagrada za 

prvake Srbije za 2018-2019 • Plakete za organizatore izložbi i takmičenja • Izveštaji • Priprema 
dokumenata za usvajanje na Skupštini : Statut , takmičarski pravilnik …. 

6. Izborna Skupština SOF-a : • Kandidati • Broj delegata na Izbornoj skupštini  
7. Dešavanja u SO SOF  
8. Razno : • Sajt • Avifauna • Disciplinski postupci  

 
O prvoj tački dnevnog reda govorio je predsednik g. Tomek pomenuvši da moramo govoriti o pozivu i  planu 
odlaska na takmičenje u Istanbulu iako će to zapravo realizovati buduće rukovodstvo ma koje ono bilo. 
Upoznao je prisutne da je najbolji i najjednostavniji način da pronađemo neku špeditersku agenciju koja bi za 
nas prebacila ptice do Istanbula i da je o tome već govorio sa nekim ljudima ali da nije želeo ništa konkretno 
da preduzima jer mošda buduće rukovodstvo bude imalo drugačije planove jer će zapravo realizacija ovog 
putovanja biti u narednom mandatu rukovodstva SOFa. Ipak mi ćemo napraviti sve potrebne kontakte i 
pripremiti teren kako bi budućem rukovodstvu olakšali realizaciju planiranog. 
Pri ovoj tački govorilo se i o spiskovima koje smo trebali prikupiti kako bi ih prosledili ministarstvu u nastojanju 
da sa njima a u saradnji sa AOS-om rešimo mnoga pitanja koja se tiču našeg hobija i naših životinja npr. 



Tretiranje naših ptica kao “hobi” životinje kako bi se izdvojili iz zakona koji obuhvataju ostale vidove odgoja 
životinja pa čak i onih namenjenih ishrani. 
Gdja Marina Jovanović iznela je da su do sada samo 8 udruženja dostavili spiskove svojih članova kao podršku 
inicijativi. 
Odlučeno je da blagajnica Marina pojedinačno kontaktira predstavnike onih udruženja koji spiskove nisu 
poslali i zamoli ih da to što pre dostave kako bi započeli razgovore sa ministarstvom. Predložićemo i da sva 
udruženja članice za kontakt imaju zvanične e-mail adrese kako bi komunikacija bila lakša. 
 Tomek je izneo da smo mi tražili i dobili dokument od COM-a da smo zapravo članice Svetske Ornitološke 
Federacije kako bi sa te pozicije nastupali pred nadležnima. Smatramo da je SOF sa svim tim članstvom kao 
članica COM-a i AOS kao članica EE saveza reprezentativan sagovornik ministarstvu za rešavanje ovih 
problema. 

 

Saradnja sa AOS-om se nastavlja po već predviđenom planu a u skladu sa sporazumom koji ćemo predstaviti 
skupštini saveza što očekujemo i od njih. 
Rastislav Turčan je izneo da je stav AOS-a da se sporazum između naše dve organizacije potpiše nakon izborne 
skupštine SOFa. 
G.Kusonić postavio je pitanje g.Kuliću oko odlaska naših odgajivača u Ređo Emilije o čemu smo govorili na 
prethodnom sastanku UO. gde je odlučeno da g.Kulić kontaktira organizatore i pokuša da izdejstvuje poziv za 
naš savez. G. Kulić kaže da je pre više od mesec dana kontaktirao organizatore ali da još uvek nije dobio 
odgovor. On smatra da je možda još uvek rano za pozive. 
 
Predsednik Tomek izrazio je nezadovoljstvo zbog raznoraznih zlonamernih objava na društvenim mrežama 
koje obiluju lažima, uvredama i klevetama, ali da mu najviše smetaju zapravo skrin šotovi i citati naših 
unutrašnjih prepiska iz konferencijske grupe Upravnog odbora. Smatra da to nije u redu i da je to zapravo 
podrivanje rada samog UO i da društvene mreže nisu mesto takvim objavama. Napomenuo je slučaj javne 
objave izvoda iz banke Srpske Ornitološke federacije sa svim poslovnim podacima koji zapravo mogu 
predstavljati poslovnu tajnu od strane  Lepomira Milićevića koji je zloupotrebio najbolju nameru blagajnice 
Marine i takav dokument javno objavio na Facebook-u. Smatra da takvim dokumentima u najmanju ruku nije 
mesto  na društvenim mrežama. 
Odlučeno je da se od sada striktno poštuju procedure o kontroli rada saveza, upravnog odbora i svih tela i 
sekcija unutar  saveza te da se svi koji imaju bilo kakve sumnje na rad UO ili drugih tela i sekcija obrate 
Nadzornom odboru koji je jedini od strane Skupštine saveza ovlašćen za takve kontrole i uvide u sva 
dokumenta. 
 
U DRUGOJ TAČKI dnevnog reda predsednik Tomek konstatovao je da je g.Slobodan Ivić 22.02.2019.god. 
Podneo neopozivu ostavku. Napominje da je on zvanično od g. Ivića zatražio obrazloženje takvog stava, ali da 
ga nije dobio. Ipak u diskusiji došlo se do zaključka da se iz nekih dopisa i obraćanja Ivića pre podnošenja same 
ostavke mogu zaključiti razlozi za takvu njegovu odluku. Upravni odbor je ovu ostavku konstatovao i zaključio 
da obzirom na to da je ubrzo izborna skupština saveza nema potrebe imenovati drugo lice na mesto člana UO. 
koje je upražnjeno ostavkom g. Ivića.  
 
TREĆA TAČKA bila je izveštaj blagajnice. Gđa. Marina iznela je podatke o plaćenim klupskim i individualnim 
članarinama. Marina je iznela i činjenicu da je svu dokumentaciju pregledao Nadzorni odbor i da nije utvrdio 
nijednu nepravilnost. Reč je uzeo član NO. g. Rastislav Turčan i rekao da su pregledali sve ulazne i izlazne 
račune, kao i uplate članarine i izneo da su konstatovali da nema nikakvih nepravilnosti u radu UO. u 
prethodnom periodu i da će detaljan izveštaj o tome biti napisan i predočen skupštini saveza. 
Jedina zamerka odnosi se na to da neki odgajivači nisu izmirili svoje obaveze prema SOF-u a tiče se kotizacije 
za učešće ptica na svetskom prvenstvu u Ceseni 2018. 
Tomek se nadovezao da kada je reč o slavujarima  imali smo odluku o pomoći slavujarima kako bi poslali ptice 
na svetski šampionat radi ispunjavanja uslova za priznanje rase. Činjenica je da su oni ptice prijavili i nosili iz 
viših ciljeva priznavanja rase a ne iz ličnih razloga jer zapravo rasa još uvek nije priznata da bi se oni zvanično 
takmičili. Predložićemo skupštini da deo troškova koji podrazumeva minimalni broj ptica za proces priznavanja  
podnese savez. G. Kusonić apeluje na sve da obratimo pažnju i da sada kada je priznavanje rase pri kraju ne 



uprskamo sve nekim sitnim i ličnim previranjima, već da svi zajedno doprinesemo završetku procesa bez 
ikakvih sujeta i loših namera. 
Miloš Stanković član NO SOF dodaje da sem slavujara svoju obavezu nije izmirio ni Marjan Miletić član društva 
Karduelis iz KG koji je izlagao kanarince boje što je neprihvatljivo, i napomenuo da su svoje obaveze izmirili čak 
i oni koji na kraju ptice nisu ni poneli u Italiju  ( Sapožničenko Goran i Oskar Kelemen) . 
G. Kulić postavio je pitanje Marini koja su sredstva kojima raspolaže SO. Zamolio je da mu da takvu informaciju 
kako bi mogao da napravi finansijski izveštaj i plan sudijske organizacije. Marina ističe da je previše obaveza na 
njoj i da smo već jednom rekli da sudijska kao i sve sekcije same vode računa o svojim troškovima jer je to deo 
njihovog posla. Napominje i ponovo apeluje da sudijska organizacija sama vodi evidenciju o svojim troskovima 
i trošenju sredstava jer ona nemože to da radi za sve  sekcije, sudijsku....  
Robert je uvidom u finansijske izveštaje i finansijske planova SOFa predočio  cifre kojom SO raspolaže i 
saopštio je Kuliću. 
Robert je napomenuo da postoje društva koja nisu do predviđenog roka platila članarinu savezu. Napominje 
da je jedan od razloga za to i ne snalaženje pojedinih društava na novi način plaćanja prenosom sredstava sa 
računa na račun jer su mnogima računi bili u mirovanju. Imajući u vidu da bi takva društva sada trebalo da 
plate punu članarinu tj 6000.00din  predlaže da se ovog puta rok za plaćanje članarine produži do kraja jula 
kada je i rok za plaćanje prve ture alkica kako bi ona društva koja su imala problema sa žiro računom izmirila 
članarinu u povlašćenom iznosu od 3000.00din.  
Ovaj predlog biće iznet Skupštini saveza koja će doneti konačnu odluku. 
Konstatovano je da je odluka Skupštine SOFa o plaćanju savezne članarine članica, prenosom sredstava sa 
računa udruženja na račun saveza doneta isključivo radi provere aktivnosti udruženja u APR-u i da će se sa 
tom praksom nastaviti a da se udruženja tome moraju prilagoditi. 
Marina skreće pažnju na to da ima sudija koje godinama ne plaćaju sudijsku članarinu ili plaćaju u manjem 
iznosu i postavlja pitanje ko o tome vodi računa. Kulić kaže da će od sada sekretar sudijske u saradnji sa 
Marinom voditi računa o tome. Kulić iznosi da je neprihvatljivo da neko plaća članarinu, a neko ne i da će se o 
tome povesti računa. Marina će dostaviti Kuliću spisak plaćenih članarina za 2017;2018 i 2019 god. i očekuje 
da sudijska organizacija reši taj problem. 
 
ČETVRTA TAČKA je raspisivanje konkursa za realizatora 61. Ornitološkog šampionata. Prisutni iznose da nisu 
čuli da je neko izrazio želju da ralizuje državni šampionat i da zbog toga izražavaju zabrinutost. G. Kusonić 
ističe da su je njegovo društvo spremno da za “nedaj Bože” realizuje šampionat, ali u sklopu njihove januarske 
manifestacije što se ne poklapa sa terminom predviđenim Pravilnikom za održavanje Državnog ornitološkog 
šampionata, ali da u krajnjem slučaju to stoji kao rezervna opcija. 
Marina predlaže da se u konkursu promeni broj organizovanih izložbi potencijalnih realizatora i da se sa dve 
traže tri izložbe u organizaciji kandidata. G.Ćamilović Dragan predlaže kompromisno rešenje da se na konkurs 
mogu javiti svi, ali da prednost pri dodeli realizacije bude na iskusnijim udruženjima koja iza sebe imaju više 
organizovanih izložbi. Rastislav Turčan predlaže da se organizuje kurs za realizatora gde bi mu se objasnilo sve 
oko organizacije Državnog šampionata kako bi oni to uspešno odradili. Stojanović dodaje da je to odličan 
predlog, ali je problem u tome što se do zadnjeg momenta nezna čak ni realizator, a kamo li prostor koji će on 
dobiti za održavanje izložbe itd. Kaže da bi bilo dobro da se budući realizator obučava na prethodnom 
šampionatu, ali na žalost mi nikada toliko unapred neznamo ko će biti naredni realizator. Svi se slažu oko toga 
da se pokuša u narednim godinama da se unapred zna realizator budućeg šampionata. g.Kusonić se slaže da je 
to dobar predlog ali teško ostvarljiv jer organizatori neznaju unapred u kom će prostoru realizovati izložbu i 
mnoge druge detalje koje bi zapravo trebalo proveriti i komisijski odobriti pre same realizacije. 
Odlučeno je da ipak za sada ostane formulacija da je za realizatora potrebno najmanje dve izložbe ili 
takmičenja u prethodnih  pet godina. 
Razgovaralo se o visini sredstava koje savez može da odvoji za realizaciju šampionata i doneta je odluka da to 
bude 180.000.oo din. Kao i prošle godine kada je povećano sa 150 na 180.ooo.  
Odlučeno je i da tekst konkursa bude isti kao pročle godine sa izmenom cifre participacije saveza od 
180.000.oodinara. 



Razgovarano je i o kompjuterskom programu za obradu ocenskih listi i kataloga. Kulić iznosi da je bilo reči da 
će COM svim članicama obezbediti takav program, ali da nezna dokle se sa tim došlo. Robert iznosi da je nam 
od strane Hrvatskog saveza nama ponuđen takav program i da nam oni hoće dati. 
Nastojaćemo da u narednim godinama obezbedimo program kao i sistem elektronskog ocenjivanja putem 
tableta, kako bi unapredili ocenjivanje eksponata, ali i olakšali realizaciju izložbi. 
Odlućeno je da Kulić zatraži i od HOS-a i od COM-a taj program koji će nam zasigurno olakšati realizaciju 
šampionata. Kulić je prihvatio takvu obavezu da konačnu informaciju o tome dobijemo pre održavanja 
skupštine. 

 

G.Miloš Stanković postavio je pitanje o pomoći udruženjima pri organizaciji i ostalih takmičenja mimo 
državnog šampionata. Predsednik Tomek ističe da je ovo rukovodstvo raspoloženo da finansijski pomogne 
organizaciju takvih takmičenja, ali da je možda neumesno da sada pred izbornu skupštinu donosimo takve 
odluke i stvaramo namete eventualnom budućem rukovodstvu. U svakom slučaju postoji raspoloženje za to i 
da ćemo ukoliko on ostane na čelu saveza o tome odlučiti nakon skupštine. Ista stvar odnosi se i na izložbu u 
Istanbulu. Dakle generalni stav je da će savez pomoći organizaciju takmičenja i izložbi u zavisnosti od njihovog 
značaja i brojnosti ptica na istim u skladu sa finansijskim planom za naredni period koji će se doneti na 
predstojećoj skupštini. 
 
PETA TAČKA. Predsednik je izneo da je podneo zahtev Zavodu za zaštitu prirode Srbije za ustupanje prostorije 
u  Zavodu  za 15.06.2019. i da očekuje pozitivan odgovor. 
Takođe jednoglasno je odlučeno da se zbog obimnosti dokumentacije koju treba proslediti članicama sva 
dokumentacija pošalje mejlom osim zvaničnog poziva u kome će jasno stajati da je ostala dokumentacija 
svima poslata na e-mail adresu sa molbom da potvrde prijem pomenutog mejla. 
U skladu sa statutom utvrđen je i broj delegata sa pravom glasa na narednoj skupštini saveza po ustaljenoj 
proceduri i to: 
Sva udruženja sa plaćenom članarinom u propisanom roku po jednog delegata + 1 delegat udruženjima na 
svakih 50 individualnih članarina, + 1 delegat udruženjima koja su organizovaja izložbu ili takmičenja i 1 
delegat realizatoru Državnog šampionata, + po jedan delegat sekcija pri savezu, + članovi upravnog odbora i 
predsednik nadzornog odbora. 
Ono što je specifično za ovu skupštinu je to da se u njenom drugom delu ( posle usvajanja izveštaja) kada 
krene izborni deo, dotadašnji Upravni odbor i predsednik nadzornog odbora nemaju pravo glasa i ne računaju 
se u kvorum tj. konstatuje se novi kvorum bez dotadašnjeg UO. 
 
Podela nagrada za prvake Srbije 2018-2019. Predsednik je obavestio prisutne o odluci g.Ivića da ne učestvuje u 
radu takmičarske komisije a da pritom na tu funkciju nije podneo zvaničnu ostavku, ali da su ostala dva člana 
odradili svoj posao i obradili sve izložbe i takmičenja sa kojih su dobili kataloge. Ostala je samo specijalka za 
izložbene tigrice u organizaciji udruženja “Deda brka” sa koje nije dostavljen katalog te da su oni zatražili to od 
Milićević Lepomira i da će to biti finiširano u narednom periodu. Pehari za šampione Srbije biće dodeljeni na 
skupštini saveza. 
Obzirom da prethodne godine SOF nije dodeljivao pehar na organizovanim izložbama i takmičenjima te da su 
na prošloj skupštini delegati imali primedbu da bi taj pehar trebalo nameniti organizatoru, a ne najboljem 
takmičaru na izložbi predsednik predlaže da se na ovoj skupštini svim organizatorima takmičenja u prethodnoj 
sezoni dodeli plaketa za doprinos i razvoj ptičarstva u Srbiji. Ovaj predlog jednoglasno je usvojen. 
Stojanović je podsetio da se trebaju odraditi i tri plakete za nagrađene po konkursu za zaštitu ptica u prirodi. 
 

Izmene i dopune statuta. Predsednik je obavestio prisutne da su u predviđenom roku osim predloga upravnog 
odbora pristigla još dva predloga i to od strane udruženja “Gaj” iz Niša i udruženja “Deda brka” iz Despotovca 
koji je zapravo prosleđeni predlog Sudijske Organizacije mada ne vidi razlog za tako nešto kada je sudijska 
organizacija mogla sama dostaviti svoje predloge za izmene i dopune statuta i pravilnika. 
Predsednik je pročitao predlog društva “Gaj” u kome se traži dopuna člana 22.tačka 2 stav 3. statuta i to da se 
realiizatoru Državnog Ornitološkog šampionata za skupštinu dodele 2 ili 3 delegata umesto 1 kao do sada. Jer 
u postojećoj situaciji Državni šampionat tretira se kao bilo koja izložba ili takmičenje a trebalo bi da mu se da 
veća važnost i veći značaj jer Državni to i zaslužuje. 



Upravni odbor jednoglasno je prihvatio predlog društva “GAJ”da se u datom članu broj 1 zameni brojem 2 te 
da se realizatoru Državnog šampionata dodeli +2 delegata umesto dosadašnjeg +1. 
 
Predlozi udruženja “Deda brka” tj. Sudijske organizacije razmatran je tačku po tačku i posle rasprave o istim 
konstatovano je da većina predloga SO zapravo već implementirana u predlog upravnog odbora koji je poslat 
na javnu raspravu, a koji su  prihvatljivi za obe strane , sa konačnim predlogom se složio i predstavnik 
predlagača predsednik SO g.Kulić. 
Potom je jednoglasno ustanovljen konačan predlog izmena i dopuna Statuta. 
 
Izmene i dopune takmičarskog pravilnika. Predsednik je izneo sve uočene probleme vezane za takmičarski 
pravilnik npr. spajanje klasa na izložbama i sl. Zaključak je da je organizator obavezan da dodeli plasmane u 
svim klasama bez spajanja što ne znači da će se peharima ili medaljama nagraditi na takmičenju. 
Dakle plasmani radi dobijanju bodova moraju se dodeliti u svim klasama u skladu sa važećim sekcijama i 
klasama usvojenim od strane SO SOF-a.  a nagrade se mogu dodeliti u skladu sa odlukom i mogućnošču 
organizatora u skladu sa takmičarskim minimumom za podelu nagrada. 
Zamoljen je g. Kulić da insistira da svaki sudija na ocenskoj listi upiše sekciju i klasu ptice koju ocenjuje kako ne 
bi dolazilo do naknadnog deklasiranja ptica od strane kontrolne komisije ili drugih lica kako organizatori ne bi 
imali problema pri organizaciji izložbi. Kulić je rekao da će to biti jedna od tema budućih sastanaka i seminara 
SO i da će se taj problem rešiti. 
Sledeće izmene vezane su za minimalni broj takmičenja i izložbi pojedinih sekcija za računanje bodova. 
Izmenom se predviđa da se bodovi računaju sa održanih izložbi bez obzira na broj održanih takmičenja. 
 
Predlog g. Miloša Stankovića je da se za dodelu bodova i nagrađivanje u obzir uzimaju samo one izložbe na 
kojima učestvuju najmanje 5 društva i 15 odgajivača. Ova izmena odnosila bi se samo na izložbene a ne i na 
pevačke sekcije. 
Posle razmatranja jednoglasno je odlučeno da u predlog izmene pravilnika uđe da se u obzir za računanje 
bodova u generalnom plasmanu takmičara uzimaju samo savezne izložbe na kojima učestvuje najmanje 5 
udruženja članice SOF-a i 10 odgajivača.  
Sledeća promena je dodeljivanje priznanja prvacima države koje će se obavljati na skupštini saveza a ne na 
državnom šampionatu kao do sada. 
Predlog društva “Gaj” da se uvede kategorija Najuspešnije udruženje i ustanovi pehar i za tu priliku prihvaćen 
je jednoglasno. 
 Upravni odbor naložio je predlagaču da izradi bodovni sistem na osnovu kojeg će se određivati najuspešnije 
udruženje u sezoni. 
 
TAČKA 6. Predsednik je saopštio da imamo dve kandidature Desivojević Radmila i njegovu. 
Kandidature su objavljene na sajtu SOFa i biće dostavljene svim članicama. Izborni deo skupštine vodiće 
najstariji prisutni delegat. 
 
SEDMA TAČKA. Pri ovoj tački predsednik Sudijske organizacije g. Kulić u kratkim crtama obavestio je UO o 
radu sudijske i održanim sastancima i skupštinama kao i o  odluci  o odlasku predstavnika SO na seminare u 
inostranstvo. Odlukom skupštine SO na seminar u Portugaliju  ići će Antić Dejan i Kulić Slobodan za ovo 
usavršavanje SO je od svojih sredstava odobrio 30 000 din po osobi. Kulić je izneo i da je u planu seminar 
sudijske organizacije.  
Konstatovano je i da je savez izmirio sva potraživanja od strane SO iako sve sudije nisu izmirile sve svoje 
obaveze prema savezu. Marina će dostaviti spisak predsedniku  SO  i očekujemo da se to reši. 
 
RAZNO. Pod ovom tačkom g. Kulić izneo je da je Avifauna skoro gotova. Rekao je da su saglasni da se zapisnici 
objavljuju kao dodatak u Avifauni ali da ti izveštaji i zapisnici moraju da se koriguju jer on smatra da su 
tendenciozni. Robert kaže da je izuzetno nekorektno da se bez našeg znanja iz Avifaune potpuno izbace 
izveštaji i zapisnici kako je to bilo u prošlom broju. Robert podseća Kulića da on jeste glavni urednik, ali da taj 
časopis ipak izdaje SOF i da je u najmanju ruku nekorektno da se bez ikakve najave i znanja UO u potpunosti 



izbace zapisnici i izveštaji samo iz razloga što se nekome ne sviđaju. Upravni odbor insistira da se članstvo 
ispoštuje i putem izveštaja i zapisnika upozna sa radom upravnog odbora na šta nas obavezuje i sam Statut, a 
ko ne bude želeo to da čita može da izvadi to iz sredine i baci. 
Tomek još apeluje i prenosi kritike članstva na urednika da ukoliko i ima toliko slika  to ipak budu slike naših 
odgajivača i naših ptica, a ne tolike slike ljudi koje niko ne poznaje. Apeluje da se više pažnje posveti tim našim 
članovima jer će tako naši članovi taj časopis smatrati više svojim. 
G.Kulić kaže da bi i on to voleo, ali da nije dobio takve tekstove ni od jednog našeg odgajivača. 
 
Što se sajta tiče ponovo je istaknuto da UO i dalje nije zadovoljan radom trenutnim stanjem sajta i ozbiljnošću 
lica koje to trenutno radi. Miloš Stanković koji je u kontaktu sa administratorom  je takođe izneo svoje 
nezadovoljstvo i rekao da će  ponovo razgovatarti sa njim i ukoliko ne bude pomaka predlaže da prekinemo 
saradnji sa istim. UO je spreman da ukoliko nastavi rad u narednom mandatu konačno pronađe ozbiljnu firmu 
ili osobu sa kojom će napokon dostići status sajta koji ovakva organizacija zaslušuje. 
 
Disciplinski postupci. Konstatovano je da je u proteklom periodu prispeo određeni broj disciplinskih prijava i 
da koliko znamo Disciplinska komisija radi na njima. 
Pre izvesnog vremena dobili smo  prijavu Branislava Karajovića protiv Radmila Desivojevića gde on traži svoje 
izuzeće iz komisije s'obzirom da je  podnosioc prijave, iz tog razloga  zahteva od UO, da za taj konkretan 
postupak imenuje drugo lice u disciplinsku komisiju. 
Upravni odbor shvata molbu g. Branislava Karajovića i na predlog, g.Kulić za ovaj konkretan slučaj predlaže g. 
Mileta Stupara za člana disciplinske komisije. G. Mile Stupar prihvata predlog.  
Odlukom UO imenuje se g.Stupar Mile za člana disciplinske komisije u slučaju Karajović protiv Desivojevića. 
U okviru ove teme g.Ćamilović podseća da je na prethodnom sastanku upravnog odbora povodom optužbe 
g.Kulića protiv Roberta Tomeka upravni odbor naložio g. Kuliću da dostavi dokaze za svoje tvrdnje koje je 
rekao da ima kako bi se pokrenula disciplinska prijava protiv Tomeka. Podseća i da je donešena odluka da 
ukoliko sve to što što  je izneo g.Kulić  nije istina i nema dokaze, za takvu klevetu mora snositi posledice.  
Ćamilović postavlja pitanje šta se sa tim desilo i da li je g.Kulić dostavio pomenute dokaze? 
G.Kulić kaže da je kontaktirao ljude koji su mu takvu informaciju dali ali da oni nisu voljni da posvedoče. 
Kaže da može ponovo da kontaktira te ljude i pokuša da dobije njihove izjave ali navodi da to sada ispada 
drugačije i da “jedan kaže ja sam čuo od ovoga, drugi da je čuo od onoga...” i da očigledno nisu spremni da 
posvedoče. 
Odlučeno je da sekretar uputi zvaničan dopis g.Kuliću da se izjasno po ovom pitanju nakon čega će UO doneti 
odluku o daljim postupcima u zavisnosti od sadržine pomenute izjave. 
 
Pri ovoj tački Stojanović je prisutnima izneo predlog Radojičić Nenada da se SOF priključi akciji Lovačkog 
saveza Srbije “Očistimo Srbiju”. Upravni odbor doneo je odluku da preko komisije SOF-a za zaštitu ptica u 
prirodi uzmemo učešće u  toj akciji. Kordinaciju između Radojičića i Lovačkog saveza iz praktičnih razloga 
sprovešće Miloš Stanković. Komisija će koncipirati naš udeo u toj akciji i predočiti ga upravnom odboru. 

 

Ovime su iscrpljene sve teme predviđene dnevnim redom. 
 

Sastanak je završen u 16:50 Predsednik saveza g. Tomek zahvalio se svima na konstruktivnom radu i poželeo 
im srećan put pri povratku kućama. 

 

          U Beogradu 
          19.05.2019. god. 
 
 

 
            Sekretar SOF-a                              M.P.                                       Predsednik SOF-a 
 
         Stojanović Miroslav                                                                            Robert Tomek 

       ______________________                                                                                                
                                                                                                                 


